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011/20: Godkjenning av møteinnkalling og sakliste 
 
Eldrerådet  02.09.2020 
 
 
Behandling: 
 
 
ELD - sak 011/20 Vedtak: 
 
 Møteinnkalling og sakliste vert godkjent. 

Samrøystes vedteke. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
012/20: Godkjenning av møtebok 
 
Eldrerådet  02.09.2020 
 
 
Behandling: 
 
 
ELD - sak 012/20 Vedtak: 
 
Møtebok frå sist møte vert godkjent. 

Samrøystes vedteke. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
013/20: Ny legeteneste på Fedje 
 
Formannskapet  01.09.2020 
 
Endringsforslag punkt 2, foreslått av Kamilla Bjerkholt Karlsen, Arbeiderpartiet 
2.Fedje kommune arbeider med å få på plass ny legeteneste ut frå følgjande alternativ i prioritert 
rekkefølgje: 
F.Kommunal lege og Nordhordland legevakt, utan legevakt på Fedje 
D.Kommunale legar og legevakt i samarbeid med Austrheim kommune. 
C.Kommunale legar og kommunal legevakt i samarbeid med Austrheim kommune. 
A.Kommunale legar og kommunal legevakt. 
B.Kommunale legar og kommunal legevakt i samarbeid med Nordhordland legevakt. 



 

 

E.Kommunal legesamarbeid med Austrheim kommune og Nordhordland legevakt. 

 
 
Behandling: 
Vedtaksframlegga vart sett opp mot kvarandre. Rådmannen sitt framlegg vart vedteke med 3 mot 2 
røyster. Hans Erik Waage (Ap) og Kamilla Karlsen (Ap) røysta for sitt alternative framlegg. 
 
 
 
F - sak 062/20 Vedtak: 
 
1.Fedje kommune har følgjande mål for legetenesta på Fedje: 
a.Alle kommunen sine innbyggjarar skal ha tilgang på gode allmennlegetenester, tilpassa sitt behov. 
b.Kommunen skal ha ei berekraftig legevakt, som ivaretek god kvalitet, forsvarleg arbeidsbelastning 
og hensiktsmessig organisering. 
c.Kommunen må ha gode rutinar for samarbeid med legetenesta og kontinuerleg forbetringsarbeid 
innan helsetenestene med kvalitetsarbeid og internkontrollarbeid. 
d.Kommunen skal legge til grunn primærhelsetenestemeldinga og sjå på helsetenestene som 
heilskap slik at legetenesta vert ein integrert del av helsetenesta på Fedje. 
e.Uavhengig av val av organisering av ny legeteneste skal den evaluerast innan to år etter oppstart.   
 
2.Fedje kommune arbeider med å få på plass ny legeteneste ut frå følgjande alternativ i prioritert 
rekkefølgje: 
A.Kommunale legar og kommunal legevakt. 
B.Kommunale legar og kommunal legevakt i samarbeid med Nordhordland legevakt. 
C.Kommunale legar og kommunal legevakt i samarbeid med Austrheim kommune. 
D.Kommunale legar og legevakt i samarbeid med Austrheim kommune. 
E.Kommunal legesamarbeid med Austrheim kommune og Nordhordland legevakt. 
F.Kommunal lege og Nordhordland legevakt, utan legevakt på Fedje 

3.Rådmannen vert beden om å starte prosessen for å få på plass ny legeteneste i tråd med vedtekne 
prioriteringar. Før tilsetting vert gjort vert saka lagt fram for formannskapet og kommunestyret for 
endeleg vedtak. 

Vedteke med 3 mot 2 røyster. Hans Erik Waage (Ap) og Kamilla Karlsen (Ap) røysta for sitt alternative 
framlegg. 

 
Eldrerådet  02.09.2020 
 
 
Behandling: 
 
 
ELD - sak 013/20 Vedtak: 
 
1.Fedje kommune har følgjande mål for legetenesta på Fedje: 

a.Alle kommunen sine innbyggjarar skal ha tilgang på gode allmennlegetenester, tilpassa sitt behov. 
b.Kommunen skal ha ei berekraftig legevakt, som ivaretek god kvalitet, forsvarleg arbeidsbelastning 



 

 

og hensiktsmessig organisering. 
c.Kommunen må ha gode rutinar for samarbeid med legetenesta og kontinuerleg forbetringsarbeid 
innan helsetenestene med kvalitetsarbeid og internkontrollarbeid. 
d.Kommunen skal legge til grunn primærhelsetenestemeldinga og sjå på helsetenestene som 
heilskap slik at legetenesta vert ein integrert del av helsetenesta på Fedje. 
e.Uavhengig av val av organisering av ny legeteneste skal den evaluerast innan to år etter oppstart.   

2.Fedje kommune arbeider med å få på plass ny legeteneste ut frå følgjande alternativ i prioritert 
rekkefølgje: 

A.Kommunale legar og kommunal legevakt. 
B.Kommunale legar og kommunal legevakt i samarbeid med Nordhordland legevakt. 
C.Kommunale legar og kommunal legevakt i samarbeid med Austrheim kommune. 
D.Kommunale legar og legevakt i samarbeid med Austrheim kommune. 
E.Kommunal legesamarbeid med Austrheim kommune og Nordhordland legevakt. 
F.Kommunal lege og Nordhordland legevakt, utan legevakt på Fedje 

3.Rådmannen vert beden om å starte prosessen for å få på plass ny legeteneste i tråd med vedtekne 
prioriteringar. Før tilsetting vert gjort vert saka lagt fram for formannskapet og kommunestyret for 
endeleg vedtak. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
014/20: Eventuelt eldreråd 02.09.20 
 
Eldrerådet  02.09.2020 
 
 
Behandling: 
Diskusjon om kva me gjer med eldredagen i haust. 
Leiar ber om råd frå smittevernlegen for å sjå på løysingar for å halde arrangementet. 
Eldrerådet opplever besøksreglane på sjukeheimen som svært strenge. Eldrerådet ber om 
smittevernlegen kan vurdere å opne opp for meir og oftare besøk, for bebuarane sin skyld. Me viser 
til siste oppdatering frå Helsedirektoratet om temaet. Samrøystes vedteke. 
Helse og omsorgssjef orienterte om søknadar som er sendt om tilskotsmidlar til aktivitetstilbod: 
- Småjobbar av ungdom for eldre 
- Midlar til to nye syklar - ein innesykkel (som den me har no) og ein utesykkel, plantekasser til 
grønnsaker, musikkbasert miljøbehandling med meir. 
 
ELD - sak 014/20 Vedtak: 
 
Eldrerådet opplever besøksreglane på sjukeheimen som svært strenge. Eldrerådet ber om 
smittevernlegen kan vurdere å opne opp for meir og oftare besøk, for bebuarane sin skyld. Me viser 
til siste oppdatering frå Helsedirektoratet om temaet. 
 
Samrøystes vedteke. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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